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2023年鼓浪屿青少年钢琴比赛期间将举办第十二届鼓浪屿钢琴艺术周活动，该活动由厦门市人民政府等单位主办，厦门市鼓浪屿—万石山风景名胜区管理委员会等单位承办，将面向大众开展音乐会、大师班等系列公益性音乐活动。活动十分重视参赛选手在“音乐之岛”鼓浪屿的体验与参与，特面向参赛选手推出系列鼓浪屿音乐活动。具体如下：
The 12th Gulangyu Piano Art Week will be held during the 2023 Gulangyu Youth Piano Competition, which is organized by the Xiamen Municipal People's Government and other units, and hosted by the Xiamen Gulangyu-Wanshi Mountain Scenic Spot Management Committee and other units, and will be open to the public for a series of public welfare music activities such as concerts and master classes. The event attaches great importance to the participants' experience and engagement in Gulangyu Island, the "Island of Music", and offers a series of Gulangyu music activities for the contestants. The specific data is as follow:
一、鼓浪屿音乐厅演出
I. Gulangyu Concert Hall Performance
组委会将统一组织获奖选手在鼓浪屿音乐厅参加专场汇报演出，未获奖人员可自愿报名参加，并由组委会颁发演出证书。
The organizing committee will unify the winning contestants to attend a special report performance at Gulangyu Concert Hall, and those who have not won can voluntarily register to participate and be awarded performance certificates by the Organizing Committee.
二、鼓浪屿钢琴博物馆听海演奏厅演奏
II. Gulangyu Piano Museum Tinghai Recital Hall Performance
活动特别为入围参赛选手开放鼓浪屿钢琴博物馆演奏通道，所有参赛选手均可报名参加。演奏钢琴为1905年制造的德国名琴贝克斯坦，该琴位于鼓浪屿钢琴博物馆“听海演奏厅”，面朝大海，可将菽庄花园、日光岩、港仔后沙滩等美景一览无余，配备有专业音控室和音视频录制设备。参加演奏人员将免费获得演奏的录制视频和演奏证书。
The event will be specially held for the finalists to play at the Gulangyu Piano Museum, and all participants can register. The piano is a famous German piano made in 1905, Bechstein, which is located in the Piano Museum of Gulangyu Island in the "Tinghai Recital Hall". Facing the sea, with an unobstructed view of the Xinzhuang Garden, Riguangyan and Gangzai Beach, equipped with a professional sound control room and audio and video recording equipment. Participants will receive a free video recording of the performance and a performance certificate.
三、鼓浪屿钢琴点演奏
III. Gulangyu Piano Performance
活动期间，鼓浪屿全岛街头巷尾将覆盖兼具音乐传播、教学演示的钢琴演奏点，届时鼓浪屿将沉浸在音乐的海洋之中。参赛选手可自愿报名参加演奏活动，参加演奏人员将由活动组委会颁发演奏证书。
During the event, the streets and alleys of Gulangyu Island will be covered with piano playing spots for both music dissemination and teaching demonstrations, and Gulangyu Island will be immersed in a sea of music at that time. Participants can voluntarily register for the performance activities, and the participants will be issued a performance certificate by the Organizing Committee.
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